

Prescription Only Medicine

Composition:

Clindamycin Phosphate equivalent to 1% clindamycin.

Preservative: Methyl paraben.

Therapeutic Activity:

Topical antibiotic.

When should not this preparation be used:

Denacine Emulgel is contraindicated in patients with known hypersensitivity to either clindamycin or lincomycin, have a history of regional enteritis, ulcerative colitis, or a history of antibiotic associated colitis.

Precautions:

- Discontinue the use of the drug if significant diarrhea is developed during the course of treatment and inform your physician.
- Consult your doctor if diarrhea, colitis and pseudomembraneous colitis occur after cessation of therapy.
- Use only water-base cosmetics and do not apply too heavily or too often.
- Check with your physician if no improvement noticed within about 6 weeks.

Side Effects:

In addition to the desired effects of Denacine Emulgel, some side effects may occur during the course of treatment such as:

- Generally, contact dermatitis, hypersensitivity and gastrointestinal disturbances, such as abdominal pain and mild diarrhea.
- Also, Gram-negative folliculitis, pseudomembraneous colitis, diarrhea and bloody diarrhea were rarely reported.
- Dryness, peeling, burning, photosensitivity reactions.

Drug Interactions:

If you are taking another medicine concomitantly or if you have just finished treatment with another medicine, inform your physician in order to prevent hazards or lack of efficacy resulting from drug interactions, especially neuromuscular blocking agents & other acne topical treatments.

Do not take this medicine without consulting your physician before starting treatment:

- If you are pregnant, breast feeding or planning to become pregnant.
- If you have a history of atopic reactions.
- In children under 12 years of age.

To Avoid Poisoning:

1. Keep the medicine out of the reach of children.
2. If a child swallowed the medication accidentally, seek help at an emergency and take the remaining medicine with you.
3. Do not induce vomiting without consulting the physician.



4. Do not apply your medication in the dark, always read the label and make sure you are using the right medication.
5. Always notice the expiry date and never use the medicines after that date
6. Avoid exposure of the drug to excessive heat and humidity during storage.
7. Use the drug only as prescribed. In the case any adverse effect develops, discontinue use and consult your physician.

Directions for Use:

- Wash the affected areas, prior to application, with warm water and soap; rinse and pat dry.
- Apply a thin film of Denacine Emulgel once a day on the affected areas.
- Continue Denacine Emulgel for a full time of treatment.

Missed Dose:

Apply the missed dose as soon as you remember, but never use if it is almost time for the next application.

Attention:

For external use only.

Storage:

Store at a temperature between 15 - 30°C.

Presentation:

A tube of 30 g emulgel.



Beit Jala Pharmaceutical Co.

81, Al-Madaress Str.
P.O.Box 58
Beit Jala - Palestine
<http://www.beitjalapharma.com>

ديناسين املجل

ملزم بوصفة طبية

التركيبة الدوائية:

تحتوي على فوسفات الكليندامايسين ما يعادل 1% كليندامايسين.
مادة حافظة: ميثيل بارابن.

الفاعلية العلاجية:

مضاد حيوي موضعي.

متى يمنع استعمال العلاج:

يمنع استخدام ديناسين إملجل للمرضى الذين لديهم حساسية معروفة لكليندامايسين أو لينكومايسين، أو سبق أن أصيبوا بالتهاب الأمعاء الناحية، التهاب القولون التقرّحي، أو التهاب قولون مصاحب لاستعمال مضادات حيوية.

الاحتياطات:

- توقف عن استخدام الدواء في حال حدوث اسهال خلال فترة العلاج واستشر طبيبك.
- استشر الطبيب في حال حدوث إسهال أو التهاب القولون أو التهاب الغشاء القولوني الكاذب بعد توقف العلاج.
- استخدم مواد تجميل مائية القاعدة على أن لا تستخدم بكثافة أو بكثرة.
- إذا لم يطرأ تحسن على حالتك خلال 6 أسابيع، عليك استشارة طبيبك.

الأعراض الجانبية:

- إضافة إلى التأثيرات المرغوبة لديناسين إملجل قد تحدث بعض الاعراض الجانبية خلال فترة العلاج مثل:
التهاب الجلد التماسي، حساسية، اضطرابات هضمية مثل آلام البطن واسهال خفيف.
- و سجل أيضاً حالات نادرة قد يحدث التهاب الجريبات سالب الغرام، التهاب الغشاء القولوني الكاذب، اسهال أو اسهال دموي.
- جفاف الجلد، تقشر، حرقه، تفاعلات ناتجة عن الحساسية للضوء.

التفاعلات بين الادوية:

إذا كنت تستخدم دواءً آخرًا في نفس الوقت أو انتهيت مؤخرًا من العلاج بدواء آخر اعلم طبيبك بذلك لتجنب المخاطر أو قلة نجاعة العلاج التي تنتج من التفاعلات بين الأدوية، خاصة مثبطات الأعصاب العضلية والعلاجات الموضعية الأخرى لحب الشباب.

لا تستخدم هذا الدواء دون استشارة الطبيب قبل بدء العلاج:

- إذا كنت حاملاً، مرضعاً أو تخططين لأن تصبجي حاملاً.
- إذا كنت تعاني من تفاعلات تحسسية.
- لدى الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 12 سنة.

لتجنب التسمم:

1. احفظ الادوية بعيداً عن متناول ايدي الاطفال.
2. اذا تناول طفل الدواء عن طريق الخطأ يجب التوجه مباشرة الى قسم الطوارئ مع اخذ الكمية المتبقية من الدواء.
3. لا تحاول احداث التقيؤ دون استشارة الطبيب.
4. لا تستخدم دواءك في الظلام و اقرأ التعليمات لتتأكد انك تستخدم الدواء المناسب.
5. تأكد دائماً من تاريخ نهاية صلاحية الدواء ولا تستخدم الدواء بعد هذا التاريخ.
6. يجب عدم تعريض الدواء للحرارة و الرطوبة الشديتين خلال فترة التخزين.
7. استخدم الدواء حسب الوصفة فقط. في حالة ظهور أي أعراض جانبية، توقف عن استخدام العلاج واعلم طبيبك.

تعليمات الاستخدام:

- اغسل المناطق المصابة جيداً بالماء الفاتر والصابون، ثم اشطف وجفف.
- ضع طبقة رقيقة من ديناسين إملجل على المناطق المصابة مرة واحدة يوميا.
- استخدم ديناسين إملجل لكامل فترة العلاج.

في حال نسيان جرعة:

استخدم الجرعة المنسية حالما تتذكر، و لكن ليس ان اقترب موعد الجرعة التالية.

تنبيه:

للإستعمال الخارجي فقط.

التخزين:

احفظ الدواء على درجة حرارة ما بين 15 -30°م.

العبوة:

انبوب يحتوي على 30 غم إملجل.



شركة بيت جالا لصناعة الأدوية

شارع المدارس رقم 81

ص . ب 58

بيت جالا - فلسطين

<http://www.beitjalapharma.com>